

OKULUN TARİHÇESİ:

1971 – 1972 Eğitim-öğretim yılında ilk olarak Nadir Tolun İlköğretim Okulu'nun bulunduğu binada faaliyete başlayan lisemiz, Burhaniye Lise ve Yurt Yaptırma Derneği'nin girişimiyle Artur Turizm Endüstri A.Ş. Burhaniye Belediyesi, Bahattin YAĞCI, Eczacı Kenan SUCUOĞLU, Hacı Fevzi KÖYLÜ, Makbule PAZARBAŞI, Mustafa KÖYLÜ 'nün katkılarıyla 1971 yılında inşaatına başlanan, 1974 yılında 18 derslik kapasitesiyle eğitim öğretime açılan kendi binasına taşınmıştır.

Bugüne kadar memleketimize her sahada önemli isimler yetiştiren okulumuzda;

Mehmet TÜRKGÜCÜ	:23.10.1971 –24.11.1975
Remzi GÜCÜ	:24.11.1975 –19.04.1979.01.02.1979 –04.04.1985
Hidayet PASİN	:06.11.1979 –04.12.1979
İbrahim SEVİNÇ	:30.10.1985 –25.08.2003
H.İbrahim ÖZGEN	:25.08.2003 –24.07.2004
Cevdet AKSU	:24.07.2004 –2010
Ali Meral YALÇIN	:2010 –2014
Bayram EROĞLU	:04.12.2014 –

4 Aralık 2014 tarihinden itibaren Bayram EROĞLU müdürlüğünde 48 personeli ile eğitim-öğretim faaliyetine başarıyla devam etmektedir. Lisemizde tamgün eğitim yapılmaktadır. İlçemizin en Kalabalık Okulu olan lisemiz, kendi türünde ilçemizin en başarılı okulları arasındadır. Sosyal ve sportif faaliyetlerde oldukça başarılı olan lisemiz, özellikle Kız Basketbol takımımızın son on yıldır kazandığı başarılarla adını duyurmuştur. 2013 –2014 yılından itibaren Anadolu statülü okul olmuştur. 2015 yılı TEOG sınav sonucuna göre 136 öğrenci okula yerleşmiştir.

HISTORY OF THE SCHOOL :

Our High School which began education in 1971-1972 Education Year in the Building of Nadir Tolun Primary School. At the same time its own building's instruction was begun with the initiative of Burhaniye High School and Dormitory Construction Association and with the contribution of Artur Tourism Industry Inc.,Burhaniye Municipality,Bahattin YAĞCI, Pharmacist Kenan SUCUOĞLU,Hacı Fevzi KÖYLÜ,Makbule PAZARBAŞI and Mustafa KÖYLÜ.Its construction was finished in 1974 and the school moved its new building opened with 18 classrooms education capacity.

These are the managers that have managed the school which a lot of important names in every field of our country were educated at.

Mehmet TÜRKGÜCÜ :23.10.1971 – 24.11.1975

Remzi GÜCÜ :24.11.1975 – 19.04.1979.01.02.1979 – 04.04.1985

Hidayet PASİN :06.11.1979 – 04.12.1979

İbrahim SEVİNÇ :30.10.1985 – 25.08.2003

H. İbrahim ÖZGEN :25.08.2003 – 24.07.2004

Cevdet AKSU :24.07.2004 – 2010

Ali Meral YALÇIN :2010 – 2014

Bayram EROĞLU :04.12.2014 –

It has been continuing its educational facilities successfully with its 48 staff by the management of Bayram EROĞLU since 24th Dec.2014. At our school full-time education is done. In our county the most crowded school is our high school which is among the most successful schools of its kind in our district. At our high school which is quite successful at social and sportive activities, especially our girls basketball team has announced its name with its achievements in the last ten years. Since 2013-2014 Education year our school has got the Anatolian status. According to the results of TEOG exam in 2015 136 students were placed in the school.

Die Geschichte der Schule ;

Im Ausbildung und Unterrichts Jahr 1971 -1972 hat unsere Schule zuerst in der gebäude von Nadir Tolun Grundschule seine Tätigkeit angefangen . Mit dem Unternehmung von Burhaniye Gymnasium und Heimverein , mit Beitrag von Artur Fremdesverkehr Industri A.Ş (Kap.-Ges.) Rathaus Burhaniye Bahattin Yağcı , Apotheker Kenan Sucuoğlu ,Hacı Fevzi Köylü, Makbule Pazarbaşı und Mustafa Köylü wurde der Bau von unserer Schule im Jahr 1971 angefangen .Im Jahr 1974 mit 18 Klassen Kapazität ,ist die Schule an seine eigene Gebäude umgezogen .

Unsere Schule hat bis zu dieser Zeit , in jedem Bereich für unserem Land ,wichtige Personen fertig gestellt .

Mehmet TÜRKGÜCÜ : 23.10.1971 – 24.11.1975

Remzi GÜCÜ : 24.11.1975 – 19.04.1979, 01.02.1979 – 04.04.1985
Hidayet PASİN : 06.11.1979 – 04.12.1979
İbrahim SEVİNÇ : 30.10.1985 – 25.08.2003
H. İbrahim ÖZGEN : 25.08.2003 – 24.07.2004
Cevdet AKSU : 24.07.2004 – 2010
Ali Meral YALÇIN : 2010 -2014
Bayram EROĞLU : 04.12.2014

Seit 4'ten Dezember 2014 mit 48 Personen leitet der Schuldirektor Bayram Eroğlu erfolgreich weiter . Unsere Schule ist von der Masse her die größte und in der eigenen Art der Schulen in unserem Provinz die Erfolgreichste .Im Sozialen und Sportlichen Bereich ist unsere Schule ziemlich erfolgreich, besonders unsere Basketball Mannschaft von den Mädchen, haben wir seit 10 Jahren einen guten Ruf gemacht.Seit 2013- 2014 ist die Stellung von unserer Schule Anatolien Gymnasium geworden. Im Jahr 2015 nachdem TEOG Prüfung, sind 136 Schüler zu unserer Schule eingesetzt.